СV
Maria D. Alexeeva 
DOB: 19.02.1998

Location: Moscow

Telephone number: +7(985)-818-30-73, +7(963)-663-91-95

e-mail: masha1998alexeeva@gmail.com
Professional skills: 
· Linguistic competence in Russian, English and German languages 
· Apply analytical, critical and specialist skills drawn from other areas of study (literature, politics, geography etc.)
· Show openness towards other cultures

· Adaptable, self-reliant 
· Communicate well with others

· Work creatively and flexibly with others
Work experience:
Post – secretary with the knowledge of English language, recruiting agency «Premium Staff», Moscow, m. Smolenskaya, New Arbat, 21. August 7-23, 2017, on an interim basis.
Post – secretary with the knowledge of English language, recruiting agency «Premium Staff», Moscow, m. Smolenskaya, New Arbat, 21. June, 25-August 30, 2018, on an interim basis.
Education:
Moscow State Linguistic University: faculty of English Language, area of expertise: Theory and Methodology of Teaching Foreign Languages and Cultures
(2015-2019), received a bachelor’s degree «Bachelor of Linguistics»
Moscow State Linguistic University: completed the training programme ‘Interpreter in the sphere of professional communication’, received a qualification «English language interpreter»
Core skills:

Foreign language proficiency: English (С1), German (B2)
Advanced PC user (Excel, Word, Internet, Power Point)
Personal characteristics: Disciplined manner, goodwill, optimism, organized nature, responsible, ability to learn, attentive, ability to work as a part of team
Achievements: 
Participation in the conference entitled «Language and Society of Modern Germany» in International House Sonnenberg, Lower Saxony, Germany.

Резюме 

Алексеева Мария Дмитриевна

дата рождения: 19.02.1998
место жительства: г. Москва 
номер телефона: +7(985)-818-30-73, +7(963)-663-91-95

e-mail: masha1998alexeeva@gmail.com
Профессиональные навыки: 

·  обладаю языковой компетенцией в русском, английском и немецком языках 
·  применяю аналитические, критические и специальные навыки, полученные из других областей знания (литература, политика, география и т.д.)
·  проявляю открытость по отношению к другим культурам
·  легко приспосабливаюсь к новой обстановке, самостоятельна 
·  коммуникабельна
·  проявляю гибкость и креативность при работе с людьми 
Опыт работы: 

· Секретарь со знанием английского языка, агентство по подбору персонала «Premium Staff» по адресу г. Москва, Новый Арбат, 21. с 7 по 23 августа 2017 года, на временной основе.
· Секретарь со знанием английского языка, агентство по подбору персонала «Premium Staff» по адресу г. Москва, Новый Арбат, 21. с 25 июня по 30 августа 2018 года, на временной основе.
Образование: 

· Московский государственный лингвистический университет, факультет английского языка, профиль «Лингвистика», специальность «Теория и методика преподавания иностранных языков и культур» (2015-2019). Получила степень бакалавра лингвистики.

· Московский государственный лингвистический университет, прошла обучение по программе «Переводчик в сфере профессиональной коммуникации» и получила квалификацию «Переводчик английского языка»
Ключевые навыки:

· владение иностранными языками – английский язык (С1), немецкий язык (В2)
· продвинутый пользователь ПК - (Excel, Word, Internet, Power Point)
Личные качества: 

Дисциплинированность, доброжелательность, оптимизм, организованность, ответственность, умение и готовность учиться новому, внимательность, умение работать в команде

Достижения: 

Принимала участие в конференции «Язык и общество в современной Германии», Международный дом Зонненберг, Нижняя Саксония, Германия. 
